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Z A P I S N I K 
11. seje Komisije za pobude in pritožbe občanov, ki je bila v sredo, dne 12.2.2020 ob 16.30 uri v sejni dvorani št. 

9/pritličje poslopja Mestne občine Kranj 
 
 
 

PRISOTNI: 
1. Mag. Barbara Gunčar - predsednica 
2. Mag. Ana Pavlovski - članica 
3. Slavko Knavs - član 
4. Magda Keber - članica 
5. Ana Berglez, Urad za splošne zadeve – tajnica komisije 

 
 

Dnevni red: 
 

1. Obravnava dopisa župana Mestne občine Kranj z dne 21. 1. 2020 
 
 
1.Predlagani dnevni red je bil soglasno (4 ZA) sprejet. 

 
1. Obravnava dopisa župana Mestne občine Kranj z dne 21. 1. 2020 

 
 
Ob 16.36 pristopi podpredsednik Robert Nograšek.  
 
Po oceni predsednice Komisije, slednja ni v ničemer ravnala na način, da bi prekoračila pristojnosti in vedno je 
ravnala v skladu s poslovnikom. Po navedbah predsednice Komisije naj bi se mestna uprava pritoževala zaradi 
preobilice dela, dejansko pa Komisija ni prejela odgovorov na svoja vprašanja, če že pa so odgovor posredovali 
po zelo dolgem času. 
 
Če bi Komisija obravnavala zgolj zadeve, ki so nanjo naslovljene na seji nima kaj početi in se tako ne da delati. V 
drugih komisijah, kjer sodeluje, niso omejeni s tem, da lahko vabijo poročevalce. 
 
Komisija nikoli nikogar ni silila, kako naj odloči, tudi ni sprejemala nobenih odločitev. Če želi pomagati 
posamezniku, da ne plača toliko komunalnega prispevka to ne pomeni, da vpliva na postopek. Pa tudi kar je 
Komisija predlagala, ni dobila – želela je samo evidence in status pritožb, ki so prišle na MOK, eden ob birokratov 
pa se je očitno pritožil, da mora delati za Komisijo. 
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Predlaga, da se delovanje Komisije obravnava na seji Mestnega sveta; Komisija je namreč lijak, ki sprejme vse 
pritožbe in izvaja pregled, kaj v zvezi s tem je bilo narejeno. Predsednica je morala svoje delo, zaradi 
obravnavanega dopisa, zagovarjati na Statutarno pravni komisiji. 
 
Podpredsednik Komisije navede, da naj bi se pobude in pritožbe svetnikov obravnavale pod točko razno, da naj 
komisija obravnave le te pobude in pritožbe in na seji Mestnega sveta o tem da poročilo. 
 
Predsednica Komisije pojasni, da nima gradiva za obravnavo pobud in pritožb svetnikov, ki ji nihče tega ne pošlje. 
Poleg tega pa so se še člani Komisije prilagodili, da se seje Komisije izvajajo v delovnem času mestne uprave. 
 
 
Po razpravi je komisija soglasno (5 ZA) sprejela naslednje 
 
SKLEPE: 
 

1. Na redno sejo Mestnega sveta se, kot samostojna točka, uvrsti točka: Pristojnosti in način delovanja     
Komisije za pobude in pritožbe občanov. 

 
2. Na seji Mesnega sveta se sprejme sklep, da bodo svetniki posredovali vprašanja in pobude v naprej, 

da jih bo Komisija lahko obravnavala in na seji o tem podala poročilo. 
 

3. Ma seji Mestnega sveta se pregledajo vse zadeve, ki jih je Komisija obravnavala. 
 
 
 
 
 
 
Seja je bila zaključena ob 17.28 uri. 
 
 
 
 
Zapisala: 
Ana Berglez                                                                        Mag. Barbara Gunčar 

Predsednica 
 
 


